
SCHRIFTELIJKE VRAGEN 
 
 

 
Datum: 18 maart 2016 
 
 
Aan de voorzitter van de raad 
 
 
Steller vragen: De heer H. Buyatui (PvdA) 
 
 
Onderwerp: Parkeerprobleem Columbuskwartier Noord, Almere Poort 
 
 
Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden:  

1. Is het college bekend met de grote onvrede die heerst onder een deel van de bewoners van het 
Columbuskwartier-Noord, door het parkeerverbod dat u recent heeft ingevoerd in dat deel van de wijk? 

2. Deelt u de mening van de bewoners dat er over het besluit t.a.v. het parkeerverbod 
onvoldoende gecommuniceerd is met de bewoners? Zo nee, waarom niet? Zo ja, hoe bent u van 
plan om dat in het vervolg anders te doen? 

3. Deelt u de mening van de PvdA dat u bij uw poging om een probleem op te lossen, een nieuw 
probleem heeft gecreëerd? Zo nee, waarom niet? Zo ja, bent u bereid om met de bewoners in 
gesprek te gaan om tot een oplossing te komen? 

4. Ziet het college de beperking van het verkeerverbod tot de periode tussen 08:00 en 16:00 uur 
als een mogelijke oplossing van het probleem? Zo nee, waarom niet? Zo ja, bent u bereid om het 
verkeerverbod te beperken tot deze periode?  
 

 
Toelichting:  
 
Het aantal openbare parkeerplaatsen in het Columbuskwartier Noord is beperkt.  
In het Columbuskwartier Noord is in september vorig jaar een parkeerverbod ingevoerd en een aantal 
bewoners heeft hierover contact gezocht met de PvdA. Dit parkeerverbod is ingevoerd omdat er vanuit 
deze buurt klachten zijn binnen gekomen over parkeren buiten de vakken. Dit verbod moet ervoor 
zorgen dat de parkeeroverlast wordt terug gedrongen, aldus het besluit omtrent het parkeerverbod. De 
bewoners zijn nu echter zelf de dupe van dit parkeerverbod. Zij zijn van mening dat er te weinig 
parkeerplaatsen zijn in verhouding tot auto’s, met name aan de Robert Pearystraat en de Leif 
Ericssonstraat.  
 
De oplossing in de vorm van het invoeren van een parkeerverbod blijkt dus niet als goede oplossing 
worden ervaren: het kan immers nooit de bedoeling zijn dat bewoners zich hier ook zelf de dupe van 
voelen. Zo is het gevoel ontstaan dat het ene probleem voor het andere wordt ingeruild. 
 
De PvdA ziet graag een alternatieve oplossing voor deze bewoners. 
Een aantal bewoners stelt dat de overlast waar de gemeente over spreekt in haar besluit, vooral groot is 
op de momenten dat lesdagen van basisscholen beginnen en eindigen. Voor de bewoners zelf moet het 
wel mogelijk zijn om buiten de vakken te parkeren, er zijn immers te weinig parkeerplaatsen. Een 
oplossing zou kunnen zijn om het parkeerverbod vanaf maandag t/m vrijdag te laten gelden tussen 08:00 
uur ’s ochtends en 16:00 uur ’s middags. Zo kunnen bewoners wel parkeren op tijden dat zij thuis zijn 
en wordt de bestrijding van de parkeeroverlast door ouders die hun kinderen naar school brengen 
gehandhaafd. De overlast die de grond vormt voor het besluit wordt hiermee aangepakt. Tevens 
ondervinden de bewoners zo geen hinder van het tekort aan parkeerplaatsen. De PvdA acht het 
wenselijk dat het college in gesprek met de bewoners gaat om tot een oplossing voor alle partijen te 
komen. 
 
  



 
Ondertekening en naam, 
 
De heer H. Buyatui (PvdA) 
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Geachte heer Buyatui, 

 
Op 18 maart jl. heeft u ons college schriftelijke vragen gesteld over over 
Parkeerproblemen Columbuskwartier Noord, Almere Poort. Hieronder treft u onze 
antwoorden aan. 
 
1. Is het college bekend met de grote onvrede die heerst onder een deel van 

de bewoners van het Columbuskwartier-Noord, door het parkeerverbod 
dat u recent heeft ingevoerd in dat deel van de wijk? 

Ja, wij zijn op de hoogte van het feit dat niet alle bewoners zich kunnen vinden het 
zonale parkeerverbod in Columbuskwartier. Echter de aanleiding voor het zonale 
parkeerverbod was de onvrede in de wijk over het parkeergedrag in dit gebied. De  
verkeersveiligheid en de bruikbaarheid, en daarmee de leefbaarheid waren daardoor 
in het geding.  Mede op verzoek van bewoners is in eerste instantie een fysieke 
maatregel getroffen door de herkenbaarheid van de parkeervakken te vergroten door 
middel van een P-tegel. Echter een juridische maatregel, in de vorm van een zonaal 
parkeerverbod, bleek gewenst om het parkeren door middel van handhaving te 
reguleren. 
 
2. Deelt u de mening van de bewoners dat er over het besluit t.a.v. het 

parkeerverbod onvoldoende gecommuniceerd is met de bewoners? Zo 
nee, waarom niet? Zo ja, hoe bent u van plan om dat in het vervolg 
anders te doen? 

Nee, op verzoek van bewoners is het zonale parkeerverbod ingesteld, en is het 
besluit via de reguliere communicatiekanalen gecommuniceerd. De bewoners 
hebben begin februari jl. via een informatiebrief nog een reminder ontvangen over 
het  parkeerverbod. Bewoners zijn  erop geattendeerd dat men alleen mag parkeren 
in de parkeervakken voorzien van P-tegel en/of parkeren op eigen terrein. 
Aansluitend is in de tweede helft februari jl. een handhavingsactie gehouden. 

 
3. Deelt u de mening van de PvdA dat u bij uw poging om een probleem op 

te lossen, een nieuw probleem heeft gecreëerd? Zo nee, waarom niet? Zo 
ja, bent u bereid om met de bewoners in gesprek te gaan om tot een 
oplossing te komen? 

Nee, deze mening delen wij niet. Er is voldoende parkeergelegenheid in de openbare 
ruimte indien bewoners en gebruikers de regels voor het parkeren in acht nemen. 
Dus parkeren op eigen terrein en/of parkeren op de daarvoor bestemde 
parkeerplaatsen. 
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4. Ziet het college de beperking van het verkeerverbod tot de periode 
tussen 08:00 en 16:00 uur als een mogelijke oplossing van het probleem? 
Zo nee, waarom niet? Zo ja, bent u bereid om het verkeerverbod te 
beperken tot deze periode?  

Nee, dit vinden wij op voorhand geen geschikte oplossing. De parkeeroverlast 
bestaat namelijk ook tijdens de weekenden en in de avonduren.  
 
Hoogachtend, 
 
burgemeester en wethouders van Almere, 
 
 
  
 
 
de secretaris,    de burgemeester, 
A.J.  Grootoonk    F.M.Weerwind 


